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2014年职称英语考试《卫生类A级》模拟试题

第1部分：词汇选项(第1～15题，每题1分，共15分)

下面每个句子中均有1个词或者短语划有底横线，请为每处划线部分确定1个意义最为接近的选项。

1 The union representative put across her argument very effectively.

A. explained     B. invented     C. considered     D. accepted

2 He talks tough but has a tender heart.

A. heavy        B. strong       C. kind          D. wild

3 It is no use debating the relative merits of this policy.

A. making       B. taking       C. discussing     D. expecting

4 Our statistics show that we consume all that we are capable of   producing.

A. waste        B. buy         C. use           D. sell

5 The fuel tanks had a capacity of 140 liters.

A. function      B. ability       C. power        D. volume

6 John is collaborating with Mary in writing an article.

A. cooperating    B. competing   C. combining     D. arguing

7 He is determined to consolidate his power.

A. strengthen     B. control      C. abandon      D. exercise

8 Many scientists have been probing psychological problems.

A. solving       B. exploring     C. settling       D. handling

9 Hearing problems may be alleviated by changes in diet and exercise habits.

A. removed      B. cured        C. worsened     D. relieved

10 All the cars are tested for defects before leaving the factory.

A. functions      B. faults        C. motions      D. parts

11 The parents always restrain their daughter from swimming in the nearby pool.

A. allow        B. reduce        C. prevent       D. confine

12 This kind of animals is on the verge of extinction.

A. dying of      B. dying out     C. dying off      D. dying away

13 They are endeavoring to reform the present rules.

A. trying        B. working      C. doing         D. making

14 He finally succeeded in carrying out his plan owing to his hard-working.

A. dealing with   B. adapting to    C. coping with    D. due to

15 His idea to solve the problem is really original.

creative      B. great         C. practical       D. perfect 

第2部分：阅读判断(第16～22题，每题1分，共7分) 
下面的短文后列出了7个句子，请根据短文的内容对每个句子做出判断；如果该句提供的是正确信息，请选择A；如果该句提供的是错误信息，请选择B；如果该句的信息文中没有提及，请选择C。

Dining Custom 

Every land has its own dining custom, and the United States is no exception. Americans feel that the first rule of being a polite guest is to be on time. If a person is invited to dinner at6: 30, the hostess expects him to be there at 6:30 or not more than a few minutes after. Because she usually does her own cooking, she times the meal so that the coffee and meat will be at their best at the time she asks the guest to come. If he is late, the food will not be so good, and the hostess will be disappointed．When the guest can not come on time, he calls his host or hostess on the telephone, gives the reason, and tells at what time he thinks he can come.

As guests continue to arrive, the men in the group stand when a woman enters and remain standing until she found a chair. A man always rises when he is being introduced to a woman. A woman does not rise when she is being introduced either to a man or a woman unless the woman is much older.

When the guests sit down at a dinner table, it is customary for the men to help the ladies by pushing their chairs under them.

Even an American may be confused by the number of knives, forks, and spoons besides his plate when he sits down to a formal dinner. The rule is simple, however, use them in the order in which they lie, beginning from the outside, or watch the hostess and do what she does. The small fork on the outside on the left is for salad, which is often served with the soup. The spoon on butter spreader, on a small bread-and-butter plate at the left. As the bread is passed, each guest puts his piece on the bread-and-butter plate.

16 As a country of immigrants, the US does not have its own dinning customs.

A. Right     B. Wrong     C. Not mentioned

17 The guest is expected to arrive on time because the coffee and meat will 

be at their best at the time he is required to come.

A. Right     B. Wrong     C. Not mentioned

18 A woman usually rises when she is being introduced to an aged gentleman.

A. Right     B. Wrong     C. Not mentioned

19 At a dinner table, it is customary for the men to arrange chairs for ladies.

A. Right     B. Wrong     C. Not mentioned

20 At formal American dinner, the knives, forks, and spoons besides the plate are placed in a certain order.

A. Right     B. Wrong     C. Not mentioned

21 The right order to use the knives, forks and spoons at a formal dinner is from the left to the right.

A. Right     B. Wrong     C. Not mentioned

22 At a formal dinner, bread is usually served together with salad and soup.

Right     B. Wrong     C. Not mentioned 

第3部分：概括大意和完成句子(第23～30题，每题1分，共8分) 
下面的短文后有2项测试任务：(1)第23～26题要求从所给的6个选项中为指定段落每段选择个小标题；(2)第27～30题要求从所给的6个选项中为每个句子确定一个最佳选项。

How We Form First Impression 

We all have first impression of someone we just met. But why? Why do we form an opinion about someone without really knowing anything about him or her -- aside perhaps from a few remarks or readily observable traits.

    2. The answer is related to how your brain allows you to be aware of the world．Your brain is so sensitive in picking up facial traits, even very minor difference in how a person's eyes, ears, nose, or mouth are placed in relation to each other makes you see him or her as difference. In fact, your brain continuously process incoming sensory information – the sights and sounds of your world, these incoming " signals" are compared against a host of "memories" stored in the brain areas called the cortex system to determine what these new signals "mean" .

If you see someone you know and like at school, your brain says "familiar and safe". If you see someone new, it says, "new-potentially, threatening". Then your brain starts to match features of this stranger with other "known" memories. The height, weight, dress, ethnicity, gestures, and tone of voice are all matched up. The more unfamiliar the characteristics, the more your brain may say, "His is new. I don't like this person". Or else, "I'm intrigued" . Or your brain may perceive a new face but familiar clothes, ethnicity, gestures -like your other friends; so your brain says: "I like this person" . But these preliminary "impressions" can be dead wrong.

    4. When we stereotype people, we use a less mature form of thinking ( not unlike the immature thinking of a very young child) that makes simplistic and categorical impressions of others.Rather than learn about the depth and breadth of people -- their history, interest, values, strengths, and true character -- we categorize them as jocks, geeks, or freaks.

5. However, if we resist initial stereotypical impressions, we have a chance to be aware of what a person is truly like. If we spend time with a person, hear about his or her life, hopes, dreams, and become aware of the person's character, we use a different, more mature style of thinking -- and the most complex areas of our cortex, which allow us to be humane.

23 Paragraph 2__________. 

24 Paragraph 3__________.

25 Paragraph 4__________.

26 Paragraph 5__________.

A. A Fairly New Development

B. Classics of Science Fiction

C. Difficulty in Keeping Ahead of Scientific Advances

D. Origins of Science Fiction

E. Themes of Modern Science Fiction

27 Sensory information is one that is perceived through__________.

28 You interpret __________by comparing incoming information against the memories already stored in your brain.

29 The way we stereotype people is 

30 We can use our more mature style of thinking thanks to__________.

concerned with the problems to solve in the future

    B. to keep ahead of scientific advances

    C. implication

    D. a current theme

E. read worldwide

F. a recurrent theme 

第4部分：阅读理解(第31～45题，每题3分，共45分) 
下面有3篇短文，每篇短文后有5道题。请根据短文内容，为每题确定1个最佳选项。

The Best Way to Reduce Your Weight 

You hear this: "No wonder you are fat. All you ever do is eat. " You feel sad: " I skip my breakfast and supper. I run every morning and evening. What else can I do?" Basically you can do nothing. Your genes, not your life habits, determine your weight and your body constantly tries to maintain it.

Albert Stunkard of the University of Pennsylvania found from experiments that, "80 percent of the children of two obese (肥胖的) parents become obese, as compared with no more than 14 percent of the offspring of two parents of normal weight. "

How can obese people become normal or even thin through dieting? Well, dieting can be effective, but the health costs are tremendous. Jules Hirsch, a research physician at Rockefeller University, did a study of eight fat people. They were given a liquid formula providing 600 calories a day. After more than 10 weeks, the subjects lost 45ka on average. But after leaving the hospital, they all regained weight. The results were surprising: by metabolic (新陈代谢的) measurement, fat people who lost large amounts of weight seemed like they were starving. They had psychiatric problems. They dreamed of food or breaking their diet. They were anxious and depressed; some were suicidal. They hid food in their rooms. Researchers warn that it is possible that weight reduction doesn't result in normal weight, but in an abnormal state resembling that of starved non-obese people.

Thin people, however, suffer from the opposite: They have to make a great effort to gain weight. Ethan Sims, of the University of Vermont, got prisoners to volunteer to gain weight. In four to six months, they ate as much as they could．They succeeded in increasing their weight by 20 to 25 percent. But months after the study ended they were back to normal weight and stayed there.

This did not mean that people are completely without "hope in controlling their weight. It means that those who tend to be fat will have to constantly battle their genetic inheritance if they want to significantly lower their weight. The findings also provide evidence for something scientists thought was true ---each person has a comfortable weight range. The range might be as much as 9kg. Someone might weigh 60 --- 69kg without too much effort. But going above or below the natural weight range is difficult. The body resists by feeling hungry or full and changing the metabolism to push the weight back to the range it seeks.

31 The first paragraph tells us that our weight is determined by________.

A. our eating habit 

B. our life style

C. our work habit 

D. our genes

32 In Jules Hirsch's study, the subjects________.

A. showed no health problem

B. gained weight rapidly

C. were all very short 

D. lived only on liquid food

33 After leaving the hospital, the eight fat people________.

A. attempted suicide 

B. were back to normal weight

C. went mad 

D. followed the advice of Hirsch's

34 In Ethan Sims study, the subjects were asked to________.

A. stay in prison

B. eat as much as they could

C. battle their genetic inheritance 

D. lower their weight

35 Which of the following statements is true?

A. Each person wants to eat to his heart's content.

B. Each. person has a weight range of 9kg.

C. Each person has a natural weight range.

D. Each person wants to control his weight. 

Diabetes (糖尿病) and Eye Damage 

Over 2 million Canadians have diabetes. It is the leading cause of blindness in North Americans under 65 years of age. Diabetes is a condition where the body either cannot produce enough insulin (胰岛素) or cannot respond properly to insulin. Insulin is important because it moves glucose (葡萄糖), a simple sugar, into the body's cells from the blood．The food people eat provides the body with glucose, which is used by the cells as a source of energy. If insulin isn't available or doesn't work correctly to move glucose from the blood into the cells, glucose will stay in the blood, leading to high blood sugar levels.

High blood sugar levels damage the blood vessels, including the tiny blood vessels in the eye. This leads to an eye disease known as diabetic retinopathy (糖尿病型视网膜病). The retina (视网膜) is an area at the back of the eye that changes light into nerve signals. With diabetic retinopathy, some blood vessels in the retina are lost, and some of the other blood vessels begin to "leak" blood．This causes the retina to swell and gradually cuts off its supply of oxygen and nutrients (滋养物). Eventually, the retina starts to grow new blood vessels to replace the damaged ones. Unfortunately, these new vessels are not as strong as the old ones. They are more likely to break, causing bleeding in the eye.

At first, people with diabetic retinopathy will not notice any symptoms. As the disease gets worse, they may notice blurred (模糊的) vision, black spots or flashing lights. As time goes on, it can progress to blindness.

Everyone with diabetes is at risk for diabetic retinopathy, and the risk increases the longer you've had diabetes.Fortunately, you can reduce your risk if you do not have diabetes, but think you may be at risk for this condition. Visit your doctor to be screened for diabetes. If you do have diabetes: have frequent eye check-ups.

Make sure that you monitor your blood sugar frequently and use your medications as recommended by your doctor. There is evidence to show that keeping your blood sugar under tight control can slow down eye damage. If you have high blood pressure, follow your recommended diet and medications to keep it under control. If you are not sure whether you have high blood pressure, or whether your blood pressure is under control, discuss this with your doctor.

36 Glucose cannot be turned into energy in the body

A. without diabetes 

B. without sugar

C. without insulin 

D. without food

37 The word "its" in the second paragraph refers to

A. the nerve's 

B. the blood's 

C. the eye's 

D. the retina's

38 With diabetic retinopathy, the damaged blood vessels in the retina

A. are stronger than what they used to be

B. cannot be properly replaced

C. are more likely to break than the new ones

D. may return to normal again

39 The worst eye damage induced by diabetes is 

A. blurred vision

B. black spots 

C. blindness 

D. flashing lights

40 To slow down eye damage, people with diabetes should try to

use as many medications as they can

B. eat as little as possible

C. wear glasses as often as possible

D. keep their blood sugar under tight control

"Salty" Rice Plant Boosts Harvests

British scientists are breeding a new generation of rice plants that will be able to grow in soil containing salt water. Their work may enable abandoned farms to become productive once more.

Tim Flowers and Tony Yeo, from Sussex University's School of Biological Sciences, have spent several years researching how crops, such as rice, could be made to grow in water that has become salty.

The pair have recently begun a three-year programme, funded by the Biotechnology and Biological Sciences Research Council, to establish which genes enable some plants to survive salty conditions. The aim is to breed this capability into crops, starting with rice.

It is estimated that each year more than 10m hectares (公顷) of agricultural land are lost because salt gets into the soil and stunts (妨碍生长) plants. The problem is caused by several factors. In the tropics, mangroves (红树林) that create swamps (沼泽) and traditionally formed barriers to sea water have been cut down. In the Mediterranean, a series of droughts have caused the water table to drop, allowing sea water to seep (渗透) in Latin America, irrigation often causes problems when water is evaporated (蒸发) by the heat, leaving salt deposits behind.
Excess salt then enters the plants and prevents them functioning normally.Heavy concentrations of minerals in the plants stop them drawing up the water they need to survive.

To overcome these problems, Flowers and Yeo decided to breed rice plants that take in very little salt and store what they do absorb in cells that do not affect the plants' growth. They have started to breed these characteristics into a new rice crop, but it will take about eight harvests before the resulting seeds are ready to be considered for commercial use.

Once the characteristics for surviving salty soil are known, Flowers and Yeo will try to breed the appropriate genes into all manners of crops and plants. Land that has been abandoned to nature will then be able to bloom again, providing much needed food in the poorer countries of the world.

41 Which of the following statements about Flowers and Yeo is true?

A. They are students at Sussex University.

B. They are rice breeders.

C. They are husband and wife.

D. They are colleagues at an institution of higher learning.

42 Flowers and Yeo have started a programme_________.

A. to find ways to prevent water pollution

B. to identify genes that promote growth in salty soil

C. to breed rice plants that taste salty

D. to find ways to remove excessive salt from soil

43 Which of the following is NOT mentioned as a cause of the problem discussed in the passage?

A. Natural barriers to sea water have been destroyed.
B. The water table has gone down after droughts.

C. Sea level has been continuously rising.

D. Evaporation of water leaves salt behind

44 The word "affect" in Paragraph 6 could be best replaced by_________.

A. "influence" 

B. "effect" 

C. "stop" 

D. "present"

45 The attitude of the author towards the research project is_________.

A. positive 

B. negative 

C. suspicious 

D. indifferent 

第5部分：补全短文(第46～50题，每题2分，共10分) 

下面的短文有5处空白，短文后有6个句子，其中5个取自短文，请根据短文内容将其分别放回原有位置，以恢复文章面貌。46 根据下列材料，回答46-50题 

American Dreams 

There is a common response to America among foreign writers: the US is a land of extremes where the best of things are just as easily found as the worst． This is a cliche (陈词滥调)．

In the land of black and white, people should not be too surprised to find some of the biggest gaps between the rich and the poor in the world．But the American Dream offers a way out to everyone． 46  No class system or government stands in the way．

Sadly, this old argument is no longer true．Over the past few decades there has been a fundamental shift in the structure of the American economy．The gap between the rich and the poor has widened and widened． 47 .

Over the past 25 years the median US family income has gone up 18 percent．For the top 1 percent, however, it has gone up 200 percent 25 years ago the top fifth of Americans had an average income 6.7 times that of the bottom fifth． 48  

Inequalities have grown worse in different regions．In California, incomes for lower class families have fallen by 4 percent since 1969． 49  This has led to an economy hugely in favor of a small group of very rich Americans． The wealthiest 1 percent of households now control a third of the national wealth． There are now 37 million Americans living in poverty． At 12.7 percent of the population, it is the highest percentage in the developed world．

Yet the tax burden on America's rich is falling, not growing． 50  There was an economic theory holding that the rich spending more would benefit everyone as a whole．But clearly that theory has not worked in reality．

46 ________________47 ________________48 ________________

49 ________________50 ________________

A. Nobody is poor in the US．

B. The top 0.01 percent of households has seen its tax burden fall by a full 25 percentage points since 1980．

C. For upper class families they have risen 41 percent．

D. Now it is 9.8 times．

E. As it does so, the possibility to cross that gap gets smaller and smaller．

F. All one has to do is to work hard and climb the ladder toward the top．

 第6部分：完形填空(第52～65题，每题1分，共15分) 

下面的短文有15处空白，请根据短文内容为每处空白确定1个最佳选项。

Can Loud Music Cause Hearing Impairment (损伤) ? 

Have You ever gone to a concert and realized that your seats were right next to the booming speakers? Are you guilty (51) turning up the volume on your portable cassette or CD player to drown out the whining (哭哭啼啼) of your little brother? Sometimes it's difficult to avoid loud music or noises, but they can be bad news because loud noises can (52) temporary or permanent heating loss.

Extremely loud music and noises that go on for long periods of (53) are common causes of deafness. If a noise is so loud that you have to shout to make yourself (54) , there is a (55) that the mechanism inside your ear can be injured Temporary heating loss can happen after you've been (56) to loud noise for only 15 minutes. If you have temporary hearing loss. you won't be able to hear as (57) as you normally can, and you may have tinnitus (耳鸣), which is a fancy word for ringing in the ears. Your ears call feel "full", too (58) these things usually go away and your heating soon returns to normal.

Permanent heating loss can happen when, someone is exposed to loud noise (59) and over.  Construction workers and people who work in factories must (60) ear protectors because the equipment they use can be extremely loud．But even some lawn mowers (割草机) and power tools can permanently (61) a person's ability to hear high-pitched noises and can also give him permanent tinnitus. Listening to extremely loud music over and over call also have the same effect on a person's (62) And using headphones on a portable cassette or CD player can be dangerous (63) if　the volume is too high and the headphones are used a lot, the noise can damage the ears.

The best way to avoid hearing loss is to wear eat protectors when working with machinery and earplugs when going to a (64) Headphones are OK to wear when you're listening to music; just be sure the volume isn't too high, and give them a rest (65) once in a while.

51 A. of           B. for          C. at          D. on

52 A. have         B. take         C. cause       D. tap

53 A. course        B. length       C. state       D. time

54 A. heard        B. appreciated   C. tracked     D. welcomed

55 A. luck         B. point         C. chance     D. sense

56 A. exposed      B. expressed     C. carried     D. reflected

57 A. good         B. well         C. regularly    D. stable

58 A. Unfortunately  B. Accordingly   C. Luckily    D. Unexpectedly

59 A. over         B. once          C. again      D. away

60 A. hear         B. bear          C. wear       D. tear

61 A. affect        B. effect         C. enforce     D. present

62 A. scope        B. attitude       C. survey      D. hearing

63 A. whereas      B. although      C. because     D. unless

64 A. concert       B. factory        C. meting     D. mall

65 A. each         B. every         C. all          D. for 

参考答案与解析
第1部分：词汇选项

1【答案】:A协会的代表非常有效地解释了她的观点。 A．解释，说明B．发明 C．考虑 D．接受，接纳 

 【解析】考查短语。考查形式为划线词为短语，而选项为单个词。划线短语put across意为“解释，说明”，与explain同义，所以答案为A。 

2 【答案】:C他说话很强硬，尽管他有颗温柔的心。 A．重的 B．强壮的，有力的C．好的，善良的 D．疯狂的，狂野的 

 【解析】考查形容词。划线词tender意为“温柔的，柔软的”，与kind在语义上较为接近，故答案为C。 

3 【答案】:C关于这项政策的相对优点的争辩是没有用的。 A．制作 B．拿 C．讨论 D．期望 

 【解析】考查动词。题干划线词debate意为“争辩，辩论”，与discuss的意思相近，所以答案为C。 

4【答案】:C我们的数据显示我们消费了我们能生产的一切。 A．浪费 B．买 C．使用 D．卖 

 【解析】考查动词。划线词consume意为“消耗，消费”，在语义上与use比较接近，所以答案为C。 

5 【答案】:D这个燃料箱的容量为140升。 A．功能 B．能力 C．权力，威力D．量，体积 

 【解析】考查名词。题干划线词capacity为“能力，容量”，在这里当“容量”讲，在语义上与volume比较接近，所以答案为D。 

6【答案】:John与Mary合作写一篇文章。 A．合作 B．竞争，比赛C．合并 D．争论 

 【解析】考查动词。题干划线词collaborate意为“合作”，所以正确答案为A。

7【答案】:A 他决定巩固他的权力。 A．巩固，加强B．控制 C．放弃 D．行使 

 【解析】考查动词。题干划线词consolidate意为“巩固”，所以正确答案为A。

8 【答案】:B许多科学家一直在探测心理学问题。 A．解决 B．探索 C．解决 D．处理 

  【解析】考查动词。题干划线词probe意为“探索”，所以正确答案为B。

9 【答案】:D听力问题可能得到缓解，通过饮食和运动习惯的变化。 A．去掉，切除B．治疗 C．严重 D．减轻，变小 

  【解析】考查动词。题干划线词alleviate意为“减轻，缓解”，所以正确答案为D。

10 【答案】:B所有汽车在出厂前要进行缺陷检测。 A．功能 B．缺陷 C．动机，意向D．部分 

  【解析】考查名词。题干划线词defect意为“缺陷”，所以正确答案为B。

11【答案】:C这对父母总是制止其女儿在附近的池塘游泳。 A．允许 B．减少 C．阻止，防止D．限制 

  【解析】考查动词。划线词restrain意为“抑制，控制，制止”，与prevent同义，所以答案为C。这里confine虽然也有“限制”之意，但是confine搭配介词to，而非from。 

【考点延伸】表示“阻止，制止，限制”的短语还有stop…from…，limit…to…

12 【答案】:B这种动物正处在灭绝的边缘。 A．死于 B．灭绝，死光C．相继死亡 D．减弱，消失 

  【解析】考查短语。划线词extinction意为“灭绝，消亡”，与dying out同义，所以答案为B。 

13 【答案】:A他们正在努力改革目前的规章。 A．尽力，尝试B．工作，加工 C．做 D．制造 

  【解析】考查动词。划线词endeavor意为“尽力，努力”，与try同义，所以答案为A。

14【答案】:D 因为其努力，他最终成功实行了其计划。 A．处理，应对B．适应 C．处理，应对D．因为 

  【解析】考查短语。划线词0wing t0意为“因为，由于，与due to同义，所以答案为D。 

15【答案】:A他解决问题的想法真的很新奇。 A．创新的 B．伟大的，好的C．实际的，实用的 D．完美的 

  【解析】考查形容词。划线词original意为“创新的，新奇的”，与creative同义，所以答案为A。 

第2部分：阅读判断

16 【答案】:B作为一个移民国家，美国并没有属于自己的饮食习惯。 

  【解析】文章第一段的第一句说“每个国家都有自己的饮食风俗，美国也不例外”。故选择B。 

17【答案】:A女主人计算时间做饭，以便当客人在预期的时间里到达时可以享受到最可口的咖啡和肉。 

  【解析】利用题干关键词on time(准时)和coffee and meat(咖啡和肉)进行定位，先在第一段的第二句中找到on time，并在该段的第四句发现coffee and meat，两者信息相符，故选择A。 

18【答案】:B当一个妇女被介绍给一个年长的男人时，她通常会站起来。 

  【解析】题干关键词为woman(妇女)和an aged gentleman(一个年长的男人)。先在第二段的最后一句中找到woman和old(aged的近义词)。该句说的是“年长的妇女”这种情况，而不是年长的男人，所以该说法不正确，可知选择B。 

19 【答案】:C按照习俗，在餐桌上男人应为女人安排座位。 

  【解析】题干关键词为arrange chairs for ladies(为女士安排座位)或该短语的同义短语／句子。原文中并没提到该动作，所以答案为C。 

20 【答案】:A在美国的正式宴席上，盘子旁边的刀、叉子和调羹按一定的顺序摆放。 

  【解析】利用题干关键词knives，forks and spoons(刀、叉子和调羹)可以定位到第三段的第一句，说“原则是按照它们摆放的顺序使用”，所以刀、叉子和调羹是有摆放顺序的。故选A。 

21 【答案】:B在正式的美国宴席上，盘子旁边的刀、叉子和调羹的使用顺序是从左到右。 

  【解析】这道题与前一题相关，在前一题我们已发现了涉及刀、叉子和调羹摆放顺序的句子，而该句说的是“从外到里”，所以应是从右到左，而不是从左到右。故选B。 

22 【答案】:C在正式的美国宴席上，面包通常和色拉、汤一块儿吃。 

  【解析】利用题干关键词bread和soup可以定位到第四段的倒数第二句，发现“色拉和汤一块儿吃”的说法，但并没提到面包，所以答案为C。 

第3部分：概括大意和完成句子

23 【答案】:D第二段的段落大意为________。 

  【解析】第二段主题句为首句，即“答案与你的大脑如何允许你意识到周围的世界有关”，即大脑如何感知周围的世界，所以D(比较新进入的感知信息与记忆)为正确答案。 

24【答案】:C第三段的段落大意为________。 

  【解析】第三段没有明显的主题句，但明显是在举例，举例说明第一印象解读的过程，所以C(对第一印象的说明)为正确答案。 

25【答案】:B第四段的段落大意为________。 

  【解析】第四段的段落主题句为首句，即“当我们将人模式化时，我们就会使用不成熟的思考方式，从而形成对别人的简单化和类型化的印象”，所以答案B(对第一印象的评价)反映了该段的主题，因而为正确答案。 

26 【答案】:A第五段的段落大意为________。 

  【解析】第五段也没有明显的主题句，因为两个句子都是“if”打头的，但是纵览该段，本段说如果我们与某个人多接触，了解他的生活、希望、梦想和性格特征，我们对该人的认识就不会停留在第一印象的阶段，而是进入一个更深的层次，所以A(远离不成熟和简单化的印象的方式)为正确答案。 

27【答案】:E感官信息就是通过________获得的信息。 

  【解析】利用题干的关键词sensory information等可以定位到第二段“your brain continuously process incoming sensory information——the sights and sounds of your world．”即“你的大脑持续加工进入的感官信息，即你世界中的图像与声音。”所以E(世界的图像与声音)为正确答案。 

28 【答案】:D你通过比较进入的信息与已有的记忆来解释________． 

  【解析】利用题干关键词incoming information和memories可以定位到第二段“These incoming signals’are compared against a host of“memories”stored in the brain areas called the cortex system to determine what these new signals‘mean’．”即“这些进入的信号与已有的记忆作比较来决定这些新信号的意义”，因而D(进来的感官信息的意义)为正确答案。 

29【答案】:C我们将人模式化的方式是不成熟的思维方式，近似于________。 

  【解析】利用题干关键词stereotype和less mature form of thinkin9可以定位到第四段“When we stereotype people，we use a less mature form of thinking(not unlike the immature thinking of a very young child)”，即“当我们将人模式化的时候，我们使用了不成熟的思维方式，与不成熟的小孩的思维没有什么不同”，所以C(小孩的不成熟的思维方式)为正确答案。 

30 【答案】:B我们可以使用我们更加成熟的思维方式，因为________。 

  【解析】利用题干关键词more mature可以定位到第五段“…more mature style of thinking——and the most complex areas of our cortex，which allow us to be humane．”即“更加成熟的思维方式，以及我们大脑皮层的复杂区域，这是我们成为人的重要因素。”所以B(我们大脑皮层中最复杂的区域)为正确答案。 

第4部分：阅读理解

31 【答案】:D第一段告诉我们，我们的体重决定于________。 A．我们的饮食习惯 B．我们的生活方式C．我们的工作习惯 D．我们的基因 

  【解析】细节题。利用题干关键词determine和weight等可以定位到第一段“Your genes，not your life habits，determine your weight…”，意为“是你的基因而非你的生活习惯决定了你的体重”。所以选项D是正确答案。 

32 【答案】:D 在Jules Hirsch的研究中，受试者________。 A．没有健康问题 B．体重迅速增长 C．全部比较矮 D．依靠流质食物生活 

  【解析】细节题。利用题干关键词Jules Hirschk可以定位到第三段“Jules Hirsch，a research physician at Rockefeller University，did a study of eight fat people．They were given a liquid formula providing 600 calories a day．”意为“Jules Hirsch，做了一项有关八个胖子的研究，给参加实验的八位胖子每天提供只含600卡路里的流质食物。”所以选项D为正确答案。 

33【答案】:B在离开医院后，这八个胖子________。 A．试图自杀 B．回到正常体重 C．变疯了 D．遵循Hirsch的建议 

  【解析】细节题。利用题干关键词leave the hospital可以定位到第三段“But after leaving the hospital，they all regained Weight．”意为“离开医院后，他们的体重最终又恢复到原来的状态。”所以选项B为正确答案。 

34 【答案】:B 在Ethan Sims的研究中，被试者被要求________。 A．待在监狱里 B．尽可能多吃C．与他们的基因遗传做斗争 D．减少他们的体重 

  【解析】细节题。利用题干关键词Ethan Sims study可以定位到文章第四段“Ethan Sims，of the University of Vermont，got prisoners to volunteer to gain weight．In four to six months。they ate as much as they could．”意为“Ethan Sims从犯人中招募志愿者研究如何让瘦人增加体重。在四到六个月的时间里，受试者吃尽可能多的食物。”所以选项B为正确答案。 

35 【答案】:C 下列哪一项是对的?A．每个人都想吃到心满意足。 

B．每个人都有一个9kg的体重范围。C．每个人都有一个天生的体重范围。D．每个人都想控制自身体重。 

  【解析】判断题。利用四个选项的共同关键词each person可以定位到文章最后一段“The findings also provide evidence for something scientists thought was true—each person has a comfortable weight range．”意为“科学家们的发现证明了他们认为是正确的想法——每个人都有一个适合的体重范围，这个范围大概是9公斤。有些人可能在顺其自然的条件下就保持60到69公斤的体重。”所以选项C为正确答案。 

36 【答案】:C葡萄糖不能在身体内转化为能量________。 A．没有糖尿病B．没有糖 C．没有胰岛素D．没有食物 

  【解析】利用题干关键词定位到文章第一段，表明如果没有胰岛素，葡萄糖就不能被运进身体的细胞内，也就不能成为能量。 

37 【答案】:D第二段中“its”指的是________。 A．神经的 B．血液的 C．眼睛的 D．视网膜的 

  【解析】在这个句子中，its显然指的是retina’s一词。 

38【答案】:B因为糖尿病型视网膜病变，受损的血管________。 A．比过去更有力 B．不能被恰当地替换C．比新的血管更可能破裂 D．可能又恢复正 

  【解析】利用题干关键词定位到文章第二段的最后三句话“Eventually，the retina starts to grow new blood vessels to replace the damaged ones．Unfortunately，these new vessels are not as strong as the old ones．They are more likely to break。causing bleeding in the eye．”即“最终，视网膜开始长出新的血管来替换受损的血管。不幸的是，这些新的血管不像老血管那么有力，更可能破裂，从而引起眼部的出血。”由此不难看出，患有糖尿病的病人视网膜血管损坏后，新生的血管不像原来的血管那样好用。 

39【答案】:C糖尿病引起的最糟糕的眼病为________。 A．视力模糊 B．黑斑 C．失明 D．闪光 

  【解析】利用题干关键词定位到文章第三段，可知糖尿病所能造成的最坏的眼损伤是失明。 

40 【答案】:D为了延缓眼睛损伤，有糖尿病的人应该尽力________。 A．使用尽可能多的药物 B．少吃东西 C．多戴眼镜 D．严格控制血糖 

  【解析】利用题于关键词定位到文章的最后一段，可以得知，患有糖尿病的病人如果能严格控制自己的血糖，将有助于延缓眼损伤。

41 【答案】:D下列有关Flowers和Yeo的说法哪一项是对的?A．他们是Sussex大学的学生。B．他们是种植大米的。 C．他们是一对夫妻。 D．他们是高等教育机构的同事。 

  【解析】细节题。利用题干关键词Flowers和Yeo可以定位到第二段“Tim Flowers and Tony Ye0，from Sussex University’S School of Biological Sciences，have spent several years researchin9…”，即“Flowers和Yeo，来自Sussex大学生物科学学院，花了很多年来研究……”，由此可知他们是大学的研究人员，所以正确答案为D。 

42 【答案】:BFlowers和Yeo开始了一个研究项目，目的是________。 A．找到防止水污染的方法 B．确认促进盐碱地种植的基因C．培育咸味的大米 D．找到从土壤中除去多余盐分的方法 

  【解析】细节题。利用题干关键词start a program可以定位到第三段“The pair have recently begun a three—year programme，funded by the Biotechnology and Biological Sciences Research Council，to establish which genes enable some plants to survive salty conditions”，即“这两位研究者近来开始了一个为期三年的项目来确定哪类基因能使某些植物在盐碱之地生存，该项目得到生物技术和生物科学研究委员会的资助”，所以正确答案为B。

43 【答案】:C下列哪一项不是文章提及的问题的原因?A．海水的天然屏障已经被破坏。B．地下水位因为干旱已经下降。C．海平面持续上升。 D．水蒸发后留下盐分。 

  【解析】判断题。判断题一般利用题干关键词不能快速定位到相关的原句子，所以可以利用题干关键词确定大概范围，然后利用选项关键词分别定位进行判断。利用题干关键词causes of the problem可以定位第四段“The problem is caused by several factors”，即“这个问题是由几个原因引起的”，紧接着后面讲了三个原因，而海平面的上升没有提及，所以可知答案为C。 

44 【答案】:A和第六段的“affect”在意思上最接近的是________。 A．影响 B．影响，效果C．停止 D．展示 

  【解析】词汇题。利用题干定位，harness所在句子意为“这两位研究者决定培养大米品种，该品种几乎不吸收盐分，并且可以将其确实吸收的盐分存储在不________其生长的细胞内”。分别代入四个选项后发现，A比较符合原文的语境。B项之所以不对，是因为effect是名词，与原文的词性不符。 

45 【答案】:A作者对该研究项目的态度是________ A．肯定的，正面的 B．否定的，负面的C．怀疑的 D．无所谓的 

  【解析】态度题。态度题目要看作者叙述和评论时所使用的词汇的褒贬色彩，在文章的最后一句可知“已经被抛弃的土地将会重新恢复生机，将给那些贫穷国家提供所需的食物”，所以作者的态度是肯定的，因此答案为A 

第5部分：补全短文

46 【答案】:F A．美国没有穷人。 B．最上层的0．01%的家庭自1980年其所缴税已经下降了25%。 C．对上层家庭而言，他们增加了41%。 D．现在它是9．8倍。 E．因为如此，跨越差距的可能性越来越小。 F．一个人所能做的就是努力工作然后爬到社会阶梯的顶端。 从原文看，空白处之前说的是在美国这样一个国家里，贫富之间存在很大的差别是不奇怪的，但美国梦为所有的人提供了一条出路。后面说的是没有任何制度和政府能阻止这条出路，所以空白处应该是跟American Dream相关的信息，所以答案为F(一个人所能做的就是努力工作然后爬到社会阶梯的顶端)。 

47 【答案】:E从原文看，空白处之前说的是贫富之间的鸿沟越来越大，空白处谈论的还是鸿沟(gap)的事情，所以选择答案E(因为如此，跨越差距的可能性越来越小)。 

48 【答案】:D从原文看，空白处之前说的是25年前的情况，当时最富的五分之一的美国人的平均收入是最穷的五分之一的美国人的6．7倍，所以空白处谈论的也还是与财富有关的数字，故选D(现在它是9．8倍)。 

49 【答案】:C从原文看，空白处之前说的是不公平加剧，所以空白处谈论的是不公平的事情，所以选择答案C低(收入家庭的收入降低了4个百分点，而处于社会上层的家庭收入则提高了41个百分点)。 

50 【答案】:B从原文看，空白处之前说的是纳税减少的事情，所以空白处跟纳税有关，故选B(最上层的0．01％的家庭自1980年其所缴税已经下降了25％)。 

第6部分：完形填空

51 【答案】:A调高你的便携式磁带或CD播放器来淹没你弟弟的哭啼声，你犯过这样的错误吗?

  【解析】考查固定搭配。be guilty of为固定搭配，表示“犯有……罪，对……感到内疚”的意思。 

52【答案】:C有时候，很难避免大声的音乐或者噪音，但是它们可能是坏消息，因为大声的噪音可能_______暂时性或永久性的听力损伤。 A．有，具有 B．拿走，接受C．引起 D．开发，汲取 

  【解析】考查词汇。根据上下文语境，此处表达“引起”的意思。四个选项分别代入，cause(引起)符合语境，所以正确答案为C。 

53【答案】:D持续很长_______的极其大声的音乐和噪音是耳聋的常见原因。 A．课程，进程B．长度 C．状态 D．时间 

  【解析】考查词汇。根据上下文语境，此处表达“长时间”的意思。四个选项分别代入，time(时间)符合语境，所以正确答案为D。 

54 【答案】:A如果噪声过于大声，以至于你不得不只有高声喊叫才能_______。 A．听见，听到B．感激，欣赏C．跟踪，监测D．欢迎 

  【解析】考查词汇，四个选项分别代入，从上下文来讲，“只有高声喊叫才能”之后显然应选“被人听到”，heard(听到)最符合语义，所以正确答案为A。 

55 【答案】:C如果噪声过于大声，以至于你不得不只有高声喊叫才能被听到，有耳内机制受损的_______，暂时性失聪在你——大声的噪声中l5分钟后可能出现。 A．运气，好运B．点，要点 C．机会，可能性D．感觉 

  【解析】考查词汇。根据上下文语境，此处表达如果只有高声喊叫才能被人听到，那么就有耳内机制受损的可能。四个选项分别代入，chance(可能性)最符合语义，故正确答案为C。 

56 【答案】:A……有耳内机制受损的可能性，暂时性失聪在你_______大声的噪声中 

15分钟后可能出现。 A．使暴露，使遭受 B．表达 C．运送，搬运 D．反射，反照 

  【解析】考查固定搭配。be exposed to为“暴露于”的意思，比较符合语境，故正确答案为A，其他三个选项express，Carry(out)和reflect(on)都不搭配介词to。 

57 【答案】:B你的听力将不会跟之前通常那样_______，你可能会有耳鸣，也就是耳朵中萦绕着奇特的文字。 A．好的 B．好 C．有规律地 D．稳定的 

  【解析】考查词汇。根据上下文语境，此处表达“听力不如原来好”，应选能修饰动词“hear”而又表示“好”的副词，所以正确答案为B。 

58 【答案】:C你的耳朵有“满”的感觉，很_______这些毛病通常会消失，而你的听力很快也会恢复正常。 A．不幸地 B．相应地 C．幸运地 D．意外地 

  【解析】考查词汇。根据上下文语境，这些毛病通常会消失，而你的听力很快也会恢复正常，所以这是件幸运之事，所以正确答案为C。 

59 【答案】:A永久性失聪在当一个人_______处于大声的噪声中是可能发生的。 

  【解析】考查固定搭配。四个选项分别代入，“over and over=over and again”是固定搭配，表示“不断，再三，重复”的意思，所以正确答案为A。 

60 【答案】:C建筑工人和在工厂里工作的人们必须_______护耳器，因为他们所使用的设备会产生巨大的噪音。 A．听力，听到B．忍受 C．戴着 D．撕碎，扯掉 

  【解析】考查词汇。根据上下文语境，此处应选表示“戴”之意的词语，四个选项分别代入，wear(戴着)最符合语义，所以正确答案为C。 

61【答案】:A然而，即使是一些割草和电动工具也会对人听高音的能力产生永久性的_______，并且也有可能给他造成永久性的耳鸣。 A．影响 B．引起，效果C．实施，执行D．提出 

  【解析】考查词汇。根据上下文语境，此处应选表示“影响”之意的词语，四个选项代入后，affect(影响)最符合语境，所以正确答案为A。 

62 【答案】:D反复收听高音量的音乐会对_______产生同样的影响。 A．范围 B．态度 C．调查 D．听力 

  【解析】考查词汇。根据上下文语境，前一句讲的是噪音对听力的影响，所以正确答案为D。 

63【答案】:C使用便携式磁带或CD播放器的耳机可能是危险的，_______如果音量过高，以及耳机用得过多，噪音可损伤听力。 A．然而 B．尽管，虽然C．因为 D．除非 

  【解析】考查状语从句。根据上下文语境，两个句子因为因果关系，所以正确答案为C。 

64 【答案】:A避免听力损伤的最好办法是当与设备一起工作时戴护耳器，以及当去听_______时佩戴耳塞。 A．音乐会 B．工厂 C．给予(处罚等) D．购物中心 

  【解析】考查词汇。根据上下文语境，文章最后一段是对前面所谈到内容的总结。前面分别提到了器械与音乐所产生的噪音，而此句已经提及器械，因此接下来要选的应是与音乐有关的，即音乐会，所以正确答案为A。 

65【答案】:B听音乐时戴耳机是可以的，只是一定要确保音量不要太高，并且_______把耳机摘下来休息下耳朵。 A．每一个 B．一次，曾经C．全部的 D．为，为了 

  【解析】考查固定搭配。四个选项分别代入后，“once in a while”是固定搭配，表示“偶尔，有时”的意思，所以正确答案为B。 
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